
Venray, 25-06-2013 

 

Geachte mevrouw Raaymakers, beste Yvonne, 

 

Naar aanleiding van uw mail m.b.t. de stand van zaken in het overleg rond de sluiting van de 

basisschool in het Veulen met de ouders wil ik graag het volgende kenbaar maken. 

In de stuurgroep is gezamenlijk uitgesproken dat sluiting van de school onafwendbaar is: nu wordt 

niet voldaan aan het criterium van organiseerbaarheid van het onderwijs, met ingang van volgend 

schooljaar zal ook niet meer voldaan worden aan een tweede criterium, namelijk het leerlingaantal.  

Dat betekent dat de monitor van volgend jaar zal uitwijzen dat aan twee criteria niet meer wordt 

voldaan, waardoor conform afspraak uit het convenant sluiting onafwendbaar is. 

 

Het is aan het schoolbestuur om op basis van het advies van de stuurgroep het gesprek aan te 

gaan met de geledingen van de school om te komen tot een gedragen afwikkeling. Reeds in de 

vergadering van de stuurgroep heb ik u in overweging gegeven om in een tweetal jaren met een 

bezetting van drie groepen tot afronding te komen. U hebt aan het dorp echter een tweetal andere 

opties voorgelegd: twee jaren met twee groepen, of één jaar met drie groepen waarna sluiting 

volgt.  

In feite hebt u daarmee naar mijn mening de ouders een onmogelijke keuze voorgelegd. Doorgaan 

met twee groepen is naar mijn mening onderwijskundig onverantwoord. Ik heb begrepen dat dit 

ook is verwoord door het hoofd van de school in het overleg met de ouders. Bovendien is in die 

vergadering ook te kennen gegeven dat de leerkrachten die optie niet wensen uit te voeren. Geen 

wonder dat ouders dan maar kiezen voor de andere optie, want in feite is er, geredeneerd vanuit 

het belang van de kinderen en goed onderwijs, geen andere keuze.  

Daarnaast teken ik bezwaar aan tegen de gevolgde procedure. De keuze is tot stand gekomen 

terwijl een groot deel van de ouders niet aanwezig was, omdat niet op voorhand duidelijk was dat 

die avond de finale afweging moest worden gemaakt. 

 

Ik geef u nogmaals dringend in overweging om nog een tweetal jaren door te gaan met drie 

groepen. Daarmee voorkomt u dat de gespannen verhouding verder escaleert en biedt u de 

mogelijkheid tot een verantwoorde procedure richting de definitieve sluiting.  

Naar mijn mening zou financiering van de extra personele inzet mogelijk moeten zijn door niet over 

te gaan tot andere vormen van compensatie (zoals in Vredepeel), inzet van nog aanwezige 

reserves en het afzien van het uitvoeren van de monitor in 2014 (wat tot een aanzienlijke 

besparing op daarmee gemoeide uren leidt).  

 

In de komende jaren dienen zich nog een aantal keuzes aan waarvoor de krimp ons stelt. Het 

draagvlak voor de beslissingen die dat vraagt, wordt gediend met het beeld van een schoolbestuur 

dat zich actief inzet om in een goede dialoog met ouders en leerkrachten te zoeken naar passende 

oplossingen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Twan Jansen,  

wethouder onderwijs gemeente Ventray 


